



REAR WIPER BLADE

PRODUCT DESCRIPTION

PEAK® REAR wiper blades are designed to enhance rear window visibility in all driving conditions. These blades feature a precision cut wiping edge that delivers a problem-free wipe. PEAK® offers a complete line of universal rear wiper blades to fit beam, integral and conventional wiper arms. Each blade is the same style as the originally installed rear blade that came with your vehicle. Installation is quick and easy with simple fo follow instructions included in the package. Blades are available in lengths of 10" to 16".

FEATURES & BENEFITS



1. BEAM BLADE TECHNOLOGY (beam blade only)

Evenly distributes pressure across the entire wiping element to hug the windshield for outstanding performance

2. ORIGINAL EQUIPMENT REPLACEMENT

Same style as originally installed rear blade

3. PRECISION CUT WIPING EDGE

For a problem-free wipe

4. PRE-ATTACHED ADAPTER (conventional blade only)

For quick and easy installation

5. POLYMER INTEGRAL FRAME (integral blade only)

Shields blades from the elements

Available in three blade styles, beam, integral and conventional.

Scan for more wiper blade product information and installation videos or visit peakauto.com



Product questions or comments contact technical support:
(800) 477-5847 • owitech@owi.com



PEAK, PEAK & Mountain Graphic are trademarks of Old World Industries, LLC.
©2024 Old World Industries, LLC. All Rights Reserved.





ARRIÈRE

BALAI D'ESSUIE-GLACE

DESCRIPTION DU PRODUIT

Les balais d'essuie-glaces PEAK^{MD} ARRIÈRE sont conçus pour améliorer la visibilité des vitres arrière dans toutes les conditions de conduite. Ces balais sont dotés d'un bord d'essuyage coupé avec précision qui offre un essuyage sans problème. PEAK^{MD} offre une gamme complète de balais d'essuie-glaces arrière universels pour s'adapter aux bras d'essuie-glace flexible, intégrés et classiques. Chaque balai est du même style que le balai arrière installée à l'origine qui accompagnait votre véhicule. L'installation est rapide et facile grâce à des instructions simples à suivre à l'intérieur de l'emballage. Les balais sont disponibles en longueurs de 10 po à 16 po.

CARACTÉRISTIQUES ET AVANTAGES



1. TECHNOLOGIE DE LAME DE FAISCEAU (lame de faisceau uniquement)
Répartit uniformément la pression sur l'ensemble de l'élément d'essuyage afin d'épouser la forme du pare-brise pour des performances exceptionnelles

2. REMPLACEMENT DE L'ÉQUIPEMENT D'ORIGINE
Même style que le balai arrière installé à l'origine

3. BORD D'ESSUYAGE COUPÉ AVEC PRÉCISION
Pour un essuyage sans problème

4. ADAPTATEUR PRÉFIXÉ (lame conventionnelle uniquement)
Pour une installation rapide et facile

5. CADRE INTÉGRAL EN POLYMÈRE (lame intégral uniquement)
Protège les balais des éléments

Disponible en trois styles de balais, faisceau, intégrale et conventionnel.

Balayez pour obtenir de plus amples renseignements sur les balais d'essuie-glace et des vidéos d'installation ou visitez le site peakauto.com



Si vous avez des questions ou des commentaires sur le produit, communiquez avec le soutien technique au: (800) 477-5847 • owitech@owi.com

